
JEGYZŐKÖNYV

Készült:  Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének 2014. november 27-én 
17:00 órai kezdettel a Napköziben megtartott Közmeghallgatásáról.

Jelen van: Szente Béla polgármester, dr. Páczi Antal alpolgármester, Balogh Gábor, Dzsupin 
Imréné, Borbás Elvira, Nagy Lászlóné, Fehér István képviselők (7 fő)

Tanácskozási  joggal  megjelent:  Vargáné  Vass  Éva  jegyző,  Sahin-Tóth  Jenőné  pénzügyi 
vezető

A lakosság részéről: 35 fő érdeklődő

Szente Béla polgármester: Nagyon sok szeretettel köszönt mindenkit. A Közmeghallgatást 
17:00 órakor megnyitja. 

Tájékoztatja a megjelenteket az önkormányzat 2014. évi tevékenységéről. 

Az állami támogatásból a védőnői szolgálatra közel 8 millió Ft-ot kapott az önkormányzat. Az 
adófizető lakosság az önkormányzatnál maradó bevételéhez, több mint 52 millió Ft-tal járult 
hozzá. A közfoglalkoztatottak béréhez az állam hozzávetőlegesen 25 millió Ft-ot biztosított. 
Az önkormányzat fenntartja ennek ellenére az intézményeit, óvodát, a Polgármesteri Hivatalt 
és működteti az iskolát. Az utak felújítására 4 millió Ft ment el. Az önkormányzatnál és az 
intézményekben  beszerzésre  kerültek  berendezések,  polcok  kerültek  beszerelésre  közel 
440.000 Ft összegben és ez az összeg főleg a Teleház és a könyvtár kialakítására ment el. 
Vásároltak  láncfűrészeket,  ágvágó,  bozótvágót,  védőfelszereléseket,  kesztyűt,  védőruhát, 
szemüveget.  Nagy  értékű  berendezésre,  eszközre  217.000  Ft  és  119.000  Ft  ment  el.  Az 
irodákban az intézményeknél volt olyan, ahol pótolni kellett a szőnyeget, függönyt, kilincset, 
zárat,  bútorokat.  Ennek  beszerzése  mindösszesen  370.000  Ft-ba  került.  Az  önkormányzat 
konyhájába sütőlapot 80.000 Ft-ért,  mosogatót 30.000 Ft-ért,  valamint új  bútort a konyhai 
adminisztrációhoz, valamint szoftvert kellett vásárolni. Még nem fejeződött be, a múlt héten 
kezdődött  el  a  radiátorok  cseréje,  szintén  a  konyha  épületében.  A Polgármesteri  Hivatal, 
valamint az óvoda is kapott egy új takarító, tisztító-berendezést, amelyek összesen 93.000 Ft-
ba kerültek. A kiadásokat terhelte a közmunka program, amelyek időszakosan vannak és 40-
45  ember  áll  az  önkormányzat  rendelkezésre.  A téli  közfoglalkoztatás  ideje  alatt  ez  még 
emelkedik legalább 20 fővel. Ez a program utófinanszírozási rendszerben működik, ami azt 
jelenti, hogy az önkormányzatnak előre meg kell finanszírozni, majd utólag kapja vissza ezt 
az  összeget.  A  közmunka  programban  sikerült  olyan  dolgokat  is  megvalósítani,  ami 
költséghatékony volt jó gazda módjára próbáltak meg gazdálkodni a településen. Volt olyan 
ember, akinek festő a szakmája és ő festett  az iskolánál, meg ahol kellett,  volt  olyan, aki 
keringető szivattyút  szerelt  fel,  valamint a  faágak levágásánál,  fű kaszálásánál  sem kellett 
külön  céget  alkalmazni,  közmunka  program  keretében  meg  tudták  ezt  valósítani. 
Tulajdonképpen  csak  anyagárat,  benzint,  védőfelszerelést  kellett  biztosítani.  A diákmunka 
programban  40  főt  tudtak  alkalmazni  előzetes  egyeztetés  alapján,  ami  szintén 
utófinanszírozású volt, az önkormányzatnak kellett megelőlegezni és utólag kapták vissza az 
államtól. 
Voltak  hagyománynak  számító  rendezvényeik,  állami  ünnepek,  valamint  Falunap,  Idősek 
napja,  Márton napi  felvonulás  és  itt  is  nagyon költségtakarékos volt  az,  hogy támogatták 
ezeket a rendezvényeket vállalkozók és a betervezett előirányzatból valósult meg. Igen nagy 
szabású  rendezvénynek  minősült,  és  nemzetközinek  is,  hiszen  a  testvértelepülésükkel, 
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Dunatőkéssel  sikerült  közösen  lebonyolítani,  ahol  a  Szlovák  sajtó  részletesen  írt 
Monorierdővel kapcsolatban a rendezvényekről. Itt is nagy szerepet vállaltak a közmunkások, 
valamint képviselőtársai, akik a rendezvény szervezésében vettek részt, ez is költséghatékony 
volt.  Az önkormányzat  soha nem költött  olyan keveset  rendezvényekre,  mint  az idén,  ezt 
dokumentumokkal alá tudja támasztani. 
Az óvodánál számítástechnikai eszközök kerültek megvásárlásra, kötelezően, mert a régiek 
elavultak, ez 240.000.- Ft-ba került, valamint óvodai fekvőhelyeket kellett vásárolni 217.000 
Ft  értékben.  A konyhát  sikerült  felújítani,  ami  összegszerűen  nem  volt  betervezve,  ez  a 
közmunka  program  keretében  sikerült  megvalósítani.  Jövőre  kötelezően  bővíteni  kell  az 
óvodát, ezt a képviselő-testület egyik fő feladatának tartja, hogy az óvoda bővítve legyen. 

A  Polgármesteri  Hivatalnál  kerültek  elszámolásra  az  irodai  beszerzési  tárgyak,  amit 
folyamatosan kellett bővíteni, valamint a Roma Nemzetiségi Önkormányzat is a hivatalban 
kapott egy irodát berendezéssel, valamint irattári helyiséget kellett kialakítani, a berendezések 
összességében 460.000.- Ft-ot tettek ki októberig bezárólag, valamint függönyt és szőnyeget 
kellett vásárolni 5.000.- Ft, illetve 250.000.- Ft összegben. Számítógépeket, számítástechnikai 
berendezéseket  kellett  vásárolni,  mivel,  hogy  fejlesztések  és  új  programok  kerültek 
bevezetésre, amit folyamatosan frissíteni és bővíteni kell, mind a szoftvereket, mind pedig a 
használt eszközeiket és ez 257.000.- Ft-ot tett ki. Ez mindösszesen nem tett ki 1 millió Ft-ot. 
Jelenleg nincs működési hiányuk és nincs kifizetetlen számlájuk a beszállítóknak. 

Kéri,  hogyha  valakinek  van  kérdése,  hozzászólása  a  beszámolóhoz,  tegye  fel  neki,  vagy 
valamelyik képviselőnek, vagy a hivatal dolgozóinak. 

Papp Krisztina Beton úti lakos: a közmunkaprogrammal, a diák közmunkával kapcsolatban 
kérdezi, hogy az érettségihez kötött,  nem közmunka, hanem kötelező 50 óra munkavégzés 
esetén,  itt  a  Monorierdői  Önkormányzatnak  van-  olyan  létesítménye,  ahol  a  nagy  lánya 
jelentkezhetne, ilyen jellegű feladat elvégzésére? 

Szente Béla polgármester:  a következő a menetrend.  Bejön a tanuló a  szülővel együtt  a 
Polgármesteri  Hivatalba,  hoz  egy  papírt  az  iskolából,  kötnek  egy  szerződést  és  az 
önkormányzatnál  50  órában akár  a  teleházban dolgozhat.  Be kell  hozni  a  papírt,  amit  az 
iskolában fognak kiállítani, az kell hozzá tulajdonképpen.

 Papp Krisztina Beton úti lakos: köszöni szépen a választ.

Szente Béla polgármester:  Képviselő-testületi  ülés rekesztettek be,  arra  az időre,  amíg a 
közmeghallgatás  tart,  utána  mennek  vissza  és  folytatják  a  testületi  ülést.  Amíg  várnak  a 
következő kérdésre,  bemutatja a  képviselő-testület  tagjait,  hiszen változott  az elmúlt  négy 
évhez  képest  a  képviselő-testület  összetétele.  Ismerik  bizonyára  dr.  Páczi  Antalt,  Borbás 
Elvirát, Dzsupin Imrénét, Balogh Gábort, Nagy Lászlóné és Fehér István a két új képviselő-
testületi tag. 

Bányai Orsolya helyi lakos: megkérdezi, hogy tervezi-e a testület, hogy iskolabuszt indít, 
oda és vissza Monorra? A beteg, rászorult embereknek van ingyenes buszjáratuk a rendelőhöz 
oda és vissza. 

Szente Béla polgármester: megkérdezi, hogy melyik iskolába, mert van Monoron 4 iskola. 
Az iránytaxit továbbra is fenntartják. Mivel ez magánvállalkozókkal van fenntartva, velük fel 
lehet venni a kapcsolatot és minimális térítés ellenében felveszik a diákokat. Ehhez szükséges 
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lenne egy létszám, mert 2 emberért nem biztos, hogy megéri, de ha van 9-15 fő, akkor megéri  
a vállalkozónak is, szerinte ez kivitelezhető a jövő év folyamán, csak kell egy pontos névsor, 
lista, hogy hányan vennék ezt igénybe. Szülői nyilatkozatra van szükség arra vonatkozóan, 
hogy szeretné ezt a buszjáratot igénybe venni a gyermekének iskolába járáshoz. 

Gagarin  utcai  lakos:  megkérdezi,  hogy a  közmunkásokat  szokták-e  ellenőrizni?  Sokszor 
látja,  amikor  megy dolgozni,  hogy támasztják  a  fát,  állnak,  nem dolgoznak.  Amikor  ő  a 
főkertnél dolgozott, az ilyen munkásokat elküldték melegebb éghajlatra, hogy ilyen munkáért 
nem kell. 

Szente Béla polgármester: minden egyes közmunkás mellé, mivel csoportokban dolgoznak, 
nem tudnak napi 8 órában felügyeletet biztosítani. Ő is szokta ellenőrizni a közmunkásokat 
sokszor. Ha lát egy közmunkást pihenni, azért nem szól, mert lehet, hogy épp akkor állt le 
pihenni, de viszont, ha visszafelé jön egy fél óra, óra múlva és akkor is látja pihenni, akkor 
rászól. Amint tudják, megpróbálják megoldani a közmunkások folyamatos ellenőrzését, mind 
a Kft. vezetője is és ő is, és Ön is megkérdezheti, hogy milyen céllal áll ott. 

Heim Aladárné helyi lakos:  először is  polgármester  urat  fel  kellene köszönteni  abból az 
alkalomból, hogy megválasztották polgármesternek. Ezt nem mondták el, pedig ennek kellett 
volna  lenni  a  legelsőnek.  Nagyon  könnyű  ide  belépni,  de  nagyon  könnyű  kilépni  is.  Ha 
elvisznek  két  ellenséget  a  napközibe,  meg  kell  kérdezni  a  polgármester  úrtól,  hogy oda 
hozhat-e valakit és, ha ő engedélyt ad rá, akkor odamehetnek, akkor nincs probléma, de az 
engedélye nélkül nem. Szeretné, ha összefognának és örülnének annak, hogy mellettük áll 
valaki, nem pedig idegen, gyűlölködő ellenségeket szerezni. 

Szente  Béla  polgármester:  köszöni  az  elismerő  szavakat.  Akinek  tudta,  megköszönte 
személyesen is. Most fog megjelenni az önkormányzati újság, abba is benne lesz a köszönet 
nyilvánítás, ami minden háztartáshoz el fog jutni. 

Fehér István képviselő: a napközibe jobbító szándékkal szerettek volna bemenni, ami rosszra 
fordult, azt szerették volna megnézni, hogy mi lenne az előnyösebb megoldás, hogy minél 
kevesebbe kerüljön. Valóban ezt a polgármester úr hozzájárulása nélkül nem lett volna szabad 
megtenni, de ezt nem tudták, itt a jobbító szándékot nézzék, azt kéri.

Szente  Béla  polgármester:  ennek  volt  egy  következménye,  miszerint,  ha  nem  is  a 
képviselőtársai  tették meg a bejelentést,  de,  akik oda lettek víve,  megtették a feljelentést, 
aminek nagyon rossz vége is lehetett volna. Azt az embert, akit várt, hogy meg fog jelenni, 
nem jelent  meg,  pedig elmondta volna neki,  hogy 2-300 emberrel,  többnyire  gyerekekkel 
szúrt  volna  ki.  Ezek  az  emberek  szeretnének  beleszólni  a  település  életébe,  pont  az 
ellenkezőjét váltják ki, csak ártanak a településnek, mert sosem gondolkoznak előre és azután 
lépnek, hanem fordítva. Az ellenőrzésnél szerencsére mindent rendben találtak, csak maga az 
eljárás felháborító volt. Már hallott ő is pletykákat és híreket. Az a két ember, aki illetéktelen 
volt, nem volt etikus az eljárása. Ezeknek az embereknek magukba kellene fordulni, mert nem 
vele szúrtak volna ki, vagy az önkormányzattal, hanem azzal a 2-300 emberrel, akiknek nagy 
része többnyire gyermek. Elhiszi, hogy jó szándékkal vitték oda a képviselők, de az a két úr, 
aki  bement,  folyamatosan  próbált  meg  fogást  találni.  Azt  üzeni  nekik,  hogy legközelebb 
nyilvánosságra  fogja  hozni  és  nem  30-40  ember  előtt,  hanem  4000  ember  előtt,  hogy 
szálljanak magukba, mert előbb-utóbb ezeknek az embereknek nem lesz helyük Monorierdőn. 

Vad Mária helyi lakos: ő csak annyi tájékoztatást kapott, hogy ez a két ember, aki elment a 
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napközibe, azért ment be, hogy megnézze, hogy van-e fűtés a gyerekeknek, ami most történt 
november közepén. November közepén, ha még nincs fűtés a napköziben a gyerekeknek, ez 
elég szomorú. Jobbító szándékkal mentek oda,  hogy megnézzék, miért  nincs felszerelve a 
radiátor. 

Szente  Béla  polgármester:  elhinné,  hogy jobbító  szándékkal  mentek  oda,  ha  nem tették 
volna meg azt a lépést, amit megtettek. Vad Mária nem tudja az előzményeket, azért mondja, 
hogy  hiányos  az  információja.  Meg  volt  bízva  ezzel  egy  vállalkozó,  aki  lebetegedett  és 
kórházba került. A teremben 18 fok meleg volt, ami megfelelt annak, hogy negyed óráig ott 
étkezzenek a gyerekek. Folyamatos, nem várt kiadások voltak az önkormányzatnak, de végül 
is utolérték magukat. Ha idegen emberek bemennek az önkormányzati épület alagsorába, ott 
rendőr  fogja őket  elkísérni.  Bemennek az  alagsorba és  el  kezdik a  kazánokat  ellenőrizni, 
ellenőrzés  céljából,  milyen joggal?  Még ez  sem lett  volna  baj,  ha  tudatában lettek  volna 
annak,  hogy miért  csúszik  pár  napot  a  szerelés,  mert  már  pénteken volt  fűtés.  De ennek 
ellenére megtették azt a lépést, ami nem kulturált társadalomba való.

Bodó László helyi lakos: az óvoda bővítésére szeretne egy pár tippet adni. Ezelőtt négy évvel 
elkészült a tervdokumentáció 40 m2 bővítésére. Mi a terv ezzel a tervvel, ez a kérdése? Akkor 
pályázatot  lehetett  volna  benyújtani  óvodabővítésre,  de  mivel  karácsony volt,  akkor  nem 
tették meg. Olvasta polgármester úr honlapján, hogy csak a pályázatok biztosítják a település 
fejlődését.  Ez  az  egy  év  és  6  hónap,  amióta  Ön  vezeti,  nagyon  kevés  pályázat  volt. 
Alpolgármester úr mondta, hogy figyelik a pályázatokat. A pályázatokat nem csak figyelni 
kell,  hanem pályázatokat kell írni  és benyújtani minél többet. Javasolja az orvosi rendelőt 
áthelyezni a Polgármesteri Hivatal épültéhez. Január-február hónapban 16-féle pályázat fog 
megjelenni  és,  ha  lehetséges  Monorierdő  központjának  fejlesztése  II.  ütem keretén  belül 
javasolja megépíteni az orvosi rendelőt és magát a teret, a parkot is mind be lehet építeni. Írt 
mindenkinek levelet,  akivel tartja a kapcsolatot,  abban van egy olyan, hogy polgármesteri 
épületek  gépészeti  karbantartása.  Ezt  a  pályázatot  2014-ben  elugrasztották.  Ha  valaki 
pályázott volna, ennek keretén belül meg lehetett volna csinálni a fűtést az óvodában és egyéb 
épületeket. Szeptember 24-én megkérdezte, hogy mi van a 25 millió Ft-tal, amit az Erdőgáz 
Kft. átutalt a költségvetésbe és a mai napig nem kapott írásban választ arra, hogy mit vettek 
ebből  a  25  millió  Ft-ból,  mert  ezt  a  pénzt  elköltötték.  Eddig  háromszor  kérte  jegyzőnőt 
szóban, aki megígérte, hogy 15 napon belül megkapja írásban a választ. Lehet, hogy meg 
fogja kapni, csak azt nem mondták, hogy hányszor 15 napon belül. A legújabb rendelkezés 
szerint, ha pályáznak valahová, két lépésben lehet pályázni. Az elsőbe le kell írni, hogy mit 
akar és kb. mennyi a haszna. Ha ezt beküldik, eldöntik, hogy érdemes-e vagy nem. Utána kell 
terveket csinálni és pályázatot íratni. Akkor biztos, hogy 99 %-ban nyerni fog a pályázat. Az 
első körben nem kell  építési  engedélyt beadni,  csak a második körben, akkor is  csak egy 
papírt az I. fokú Építési Hatóságtól, hogy a dokumentáció folyamatban van. Ez nagy segítség, 
mert mindig időkésésben van az ember, és ha időben nem adja be, akkor lehúzzák a redőnyt  
és nem lehet semmit sem csinálni. Köszöni azt, hogy a helytörténeti épület előtt rendbe tették 
az udvart,  a  teret,  de az épület  tetőszerkezetét  rendbe kellene tenni.  A területet  ellepték a 
patkányok, patkányirtást kellene szervezni, mert most ősszel behúzódnak és mindent, amit 
találnak az épületben, pincében összerágnak.     

Szente Béla polgármester:  az óvoda bővítésével kapcsolatban a tervpályázat nála van, az 
óvoda bővítése a következő évben, 2015-ben biztos, hogy megvalósul, ezt minél előbb el kell 
kezdeni,  hiszen  törvényt  is  módosítottak  és  bővülni  fog minimum 2 csoporttal  az  óvoda. 
Kötelező lesz minden gyermeket felvenni 3 éves kortól, tehát bővíteni kell az óvodát, ez most 
már  elkerülhetetlen.  Az  orvosi  rendelő  épülete  folyamatban  van,  a  pályázat  megnyitása 
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márciusban lesz.  2015-ben már  biztos  nem lesz  pályázat  kiírva  egészségházra,  egy kicsit 
nagyobb rálátása van, mint Bodó úrnak. A pályázatot részben úgy kell beadni, ahogy mondta 
Bodó úr, hogy maga a település pályázik arra, hogy mire is szeretne pályázni, mert nem lesz 
kiírva pályázat és ehhez kormány engedély kell. Ez folyamatban van, és folynak a tárgyalások 
és minden egyes képviselőtársa egyetért azzal,  hogy az egészségházat meg kell  építeni az 
óvodát  meg  muszáj  bővíteni,  tehát  innentől  kezdve  elkerülhetetlen  lesz.  Ha  kell,  akkor 
keresnek befektetőt, de meg lesz valósítva. 
Az ingatlant, amit felajánlottak nekik, hogy szeretnék-e birtokba venni, azt mondták rá, hogy 
igen. Ez nem valósult meg, mert nem adták át az önkormányzat tulajdonába, és amíg ez nem 
történik  meg,  addig  nem  tudja  az  állam  ingatlanát  patkány  mentesíteni,  mert  nem 
önkormányzati tulajdon, magánterületen csak az ÁNTSZ rendelhet el patkány irtást. Ő nem 
adhat  erre  engedélyt.  Kétszer  kérték  már,  és  még a  mai  napig  nem adták  az  épületet  az 
önkormányzat tulajdonába.  Ha a magyar állam nem hajlandó erre áldozni és nem veszi a 
fáradságot, hogy 10 cserepet megigazítson, ő nem teheti meg, mert nem az önkormányzat 
tulajdonában  van.  Az utcát  kitakaríttatták,  de  bent  az  épület  területén  nem tehet  semmit, 
ameddig nincs írásos papír arról, hogy ott bárminemű tevékenységet folytathat. 

Bodó László helyi lakos: az egész messziről úgy néz ki, mintha tehetetlenek lennének. 

Szente Béla polgármester: ki fogják írni, hogy állami tulajdonban van.  

Vad Mária helyi lakos: és ott lehet patkány, nem kötelező feladatellátás a patkány irtás?

Szente Béla polgármester: közterületen kötelező feladat, ki kell helyezni patkány csapdát, de 
magánterületen  nem  lehet.  Több  ingatlanon  úgy  tudták  elhelyezni,  hogy  összehívták  az 
ingatlan tulajdonosokat, bement az ÁNTSZ dolgozója és kihelyezett nekik patkány csapdát. 
Közterületen  az  önkormányzat  feladata,  magánterületen  pedig  az  ÁNTSZ-é.  Azokon  a 
területeken, ahol szerződéskötés által vállalta az önkormányzat, hogy kipucolja a területet, ott 
is úgy tudták megvalósítani,  ha maga a tulajdonos rendelte meg az ÁNTSZ-től a patkány 
csapdát. 
Kérés érkezett hozzá a buszjárattal kapcsolatban, hogy mondja el azoknak az embereknek a 
nevét,  akik magánszemélyként támogatják a buszjáratot.  Magánemberként dr.  Páczi Antal, 
Borbás Elvira, Dzsupin Imréné, Balogh Gábor, Fehér István és jó maga.   

helyi  hölgy  lakos:  megkérdezi,  hogy  miért  kell  egy  napra  szervezni  testületi  ülést  és 
közmeghallgatást? 

Szente  Béla  polgármester:  a  mai  napon  rendkívüli  Pénzügyi,  Településfejlesztési  és 
Közbiztonsági  Bizottsági  ülést  is  tartottak,  nem  csak  képviselő-testületi  ülést.  Olyan 
rendeletek  elfogadására  szorította  őket  a  kormány,  amit  muszáj  meghozni,  mert  az  állam 
kötelezi őket arra, hogy december 1-ig döntést hozzanak. Minden évben úgy volt,  hogy a 
soros  testületi  ülés  után  volt  a  közmeghallgatás.  Első  kézből  lehetne  tájékozódni,  ha 
eljönnének az emberek képviselő-testületi ülésre, vagy bemennének személyesen a hivatalba 
és  nem pletykákból,  hallomásból  értesülnének  dolgokról,  sokkal  pontosabb  információjuk 
lehetne  a  dolgokról.  Amikor  harmadkézből  hall  valaki  valamit,  az  nem  biztos,  hogy  a 
valóságnak  megfelel.  Soha  nem  voltak  a  közmeghallgatáson  ilyen  kevesen,  holott  azt 
mondják,  hogy igény lenne  rá,  de  mégsem jönnek  el  az  emberek.  Illegalitásba  vonulnak 
emberek, nem merik nyíltan feltenni a kérdést, pedig semmi nem történne még akkor sem, ha 
érdekegyeztetés történik és tudják, hogy a másiknak más a véleménye. Ha a vitát nem tudták 
volna eldönteni, akkor írásba tájékoztatta volna az illetőt. 
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Helyi lakos, hölgy: lehetne 3 havonként közmeghallgatást tartani szombati napon. 

Szente  Béla  polgármester:  megkérdeztek  embereket,  akik  azt  mondták,  hogy szombaton 
nem, nyáron azért, mert mindenki nyaral, mindig van kifogás. Időben tűztek ki egy napot, arra 
pedig  rá  lehet  készülni.  Letépik  a  plakátokat,  nem  csak  ezt,  de  mindegyiket,  lehet  az 
történelmi előadás,  temetési  értesítő,  tépkedik a  plakátokat.  Nem tudja,  hogy ez kinek áll 
érdekében, ez kinek jó? A fejekben kellene először rendet tenni. Lehet, hogy akkor most itt 
100 ember ülne és olyan informális tájékoztatást lehetne egymásnak adni, ami hasznos lenne a 
lakosság és az önkormányzat részéről, de nincs rá igény. Egy pár emberek igen, mert mindig 
itt vannak, de úgy látszik, hogy a többieknek még sem. 

Vad Mária helyi lakos: az internet Facebook oldalán van egy monorierdői csoport és arra 
feltették  ezt  a  meghívót,  a  csoportban  több  mint  300  fő  van,  ezt  a  meghívót  kétszer  is 
megosztotta ott. Hol van ez a 300 fő?

Szente  Béla  polgármester:  ha  két  hét  alatt  300-an  megosztották  és  30-an  jönnek  el  a 
közmeghallgatásra, ez elég nagy gond, ezért mondta azt, hogy nincs rá igény. Kellene, hogy 
legyen rá igény, mert, ha nem jön el nyílt testületi ülésre, nem jön el rendezvényekre, akkor 
lenne  egy  megoldás,  hogy  nyilvános  közmeghallgatásra  eljöjjön,  de  nem  jönnek  el  az 
emberek sajnos. Ugyan azok az emberek vannak itt, mint tavaly és az előző években. Erre 
nem tud válaszolni, hogy miért van ez, mert akinek igénye van rá, az el is jön. Több kérdés 
nem  hangzott  el.  Megköszöni  azoknak  az  embereknek,  akik  eljöttek  a  részvételt.  A 
közmeghallgatást 17.52 órakor bezárja.

K.m.f.

 Szente Béla       Vargáné Vass Éva
polgármester       jegyző  
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